



Styremøte i Røros Idrettslag RIL 6/25 Røros IL Fotball

Dato: 10. juni 2025

Kl: 20.00 – 22.00

Sted: Bergstadens Hotel

Til stede: Marie Bakås, Jones Mikkelsen, Mats Leinan Indset, Jan-Anders Maaø-Ruden, Jan Høsøien, Staale Berre (representant fra hovedlaget), Ane Ryen Tøndel

Sakliste

Vedtakssaker:

Sak 45/25: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Sak 46/25: Habilitetsvurderinger i forhold til sakliste

Sak 47/25: Møteplan for styret høsten 2025

Orienteringssaker:

O-sak 48/25: Årshjulet v/Marie

O-sak 49/25: Forberedelse til gruppeledermøte Røros IL onsdag 11. juni

O-sak 50/25: Info fra Jan-Anders fra forrige ukes møte med Verket Røros

O-sak 51/25: Forberedelse til fotballhall-møte 15. juni

O-sak 52/25: Status oppgaver og ansvarsområder

O-sak 53/25: Status på diverse saker

O-sak 54/25: Eventuelt

VEDTAKSSAKER:

Sak 45/25 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Bakgrunn: Protokoll fra styremøtet 15. mai 2025, med kommentarfrist 2. juni. Ingen merknader innkommet.

Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra 15. mai 2025

Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtet 15. mai 2025 godkjennes.

Sak 46/25 Habilitetsvurderinger i forhold til sakliste

Vedtak: Ingen merknader.



Sak 47/2025 Møteplan for styret høsten 2025

Vedtak: Vi fortsetter med et møte i måneden. Onsdager 20:00.
Første møte blir onsdag 20. august. Hver fjerde onsdag etter det.

ORIENTERINGSSAKER

O-Sak 48/2025 Årshjulet ved Marie

- Frist for lagsendringer i dag 10. juni. Det er sendt inn og i orden.
- Bergstadcup 20.-22. juni.
- Storsjø-cup i starten av juli.
- Info om cuper: lagene må selv ordne med informasjon og organisering, blant annet av transport. I år kan det virke som om mange lag velger personbiler i stedet for buss.
- 2.-8. august er det talentleir i Meråker. En spiller fra Røros skal dit. Mats varsler trenere, som deretter varsler foreldre, slik rutinene skal være.
- Oscup og Melhuscup 16.-17. august
- Gruocup 30.-31. august
- RBK fotballskole 23. - 24. august

O-sak 49/25: Forberedelse til gruppeledermøte Røros IL onsdag 11. juni

- Gå gjennom sakslista til gruppeledermøtet
- NB: Sponsorer og retningslinjer:
 - Når vi skal innhente sponsorer, så skal det ikke være noen som er i konkurranse med hovedsponsorene våre.
 - Alle forespørsler som gjelder mulig sponsing, skal først avklares med hovedlaget. Dette gjelder uansett om initiativet kommer fra fotballagene eller fra styret.
 - Til 2026 (hvis vi fortsetter med støttebrev): Be lagledere sende inn navnelister til ansvarlig for dugnaden **før** det sendes ut støttebrev. Slik blir det ryddigere, og mindre jobb med rensking av navnelister for ansvarlige.

O-sak 50/25: Info fra Jan-Anders fra forrige ukes møte med Verket Røros

- Jan-Anders informerte fra møtet. Det viktigste i den nye modellen Verket Røros presenterte, var et forslag om at 2000 timer i hallen, mot nåværende ca. 1500, skal deles på alle særgruppene, til samme pris som 1500 timer. Vi kommer tilbake til saken når vi har fått mer informasjon.

O-sak 51/25: Forberedelse til fotballhall-møte 15. juni

- Hvem møter fra styret?
 - Jan, Jan-Anders, Mats, Marie, Staale. Marie leder møtet.
- Møter de vi skulle avtale spesielt med?



- De er spurt, og har sagt at de kommer.
- Agenda for møtet: 1: Velkommen og intro. 2. Geir Tore Myran om bakgrunnen for møtet. 3. Hovedlagets årsmøtevedtak + ev. Noe fra daglig leder Nils Henning. 4. Erfaringer fra arbeid med hall på Røros i 2022. 5. Ordet fritt. 6. Hvem blir med i forprosjektgruppa?
- Mål med møtet:
 - Støtte entusiasmen som grasrota viser for dette prosjektet. I tillegg: At minst 5 skal ha sagt ja til å være med i ei forprosjektgruppe. Hvis vi ikke har 5 navn etter møtet, går vi ut med en ukes frist til å melde seg. Hvis vi etter en uke ikke har 5 dedikerte personer fra fotballgruppa til å jobbe med dette, er det mulig tanken om forprosjekt må legges på is.

O-sak 52/25: Status oppgaver og ansvarsområder

- Runde blant alle styremedlemmene
- Lagspåmelding høstsesongen ungdoms- og seniorfotball. Jones tok en kjapp gjennomgang av hvilke lag som er meldt på. Påmeldingsfrist er 10. Juni. To lag til er meldt på.

O-sak 53/25: Status på diverse saker

- Bergstadcupen
 - Mangler dommere. Omstening og påmelding går veldig bra. Ting er stort sett i rute.
- Artut hele juli
 - Det blir Artut hele juli. Godt med instruktører, men det er lite jenter som har meldt seg. Idrettslaget har kjøpt inn et stort telt som kan brukes i pauser ved regn osv.
- Granulatsikring og oppussing tribuner på Øra
 - Hentet inn tilbud fra VMEK på Os. Arbeidet blir utført etter Bergstadcupen.
 - VMEK står for stordelen av jobben, men noe blir en dugnadsjobb i tillegg. Dette organiseres av anleggsutvalget.
- G16 og høstsesongen
 - To G16-lag er meldt inn. Ett spiller i 3. divisjon, ett i 0. divisjon.
 - Vi diskuterte prinsipielt rundt kompensasjon til trenere.
- Salg av liten robotgressklipper. Marie har ansvaret her.
- Varslingssak rapport fra dommer etter seniorkamp. Styret er orientert om utfallet tidligere. Denne gangen unngikk vi bot, pga god redegjørelse fra styret om hvordan vi jobber med Fair Play generelt, og hvordan denne saken ble tatt tak i. Et slikt utfall kan vi ikke regne med om det skulle skje igjen.
- Røros Ultras
 - Marie, senior-trener Trond Morten, to seniorspillere har hatt møte.
- Seniorgjengens ryddearbeid på Øra
 - De holder på å rydde litt skog, og ordner ellers annet forefallende. Samarbeidet mellom gruppa og anleggsutvalget fungerer tydeligvis svært godt.

O-sak 54/25: Eventuelt

Ingen saker her.



Ane Ryen Tøndel
Sekretær